
Technische vragen GroenLinks 
Bij RIB 2017-71: Financieel resultaat sociaal domein 
 

1. Hoe kunnen 800 cliënten van de radar verdwijnen? Er moet immers ook bij directe 
verwijzingen door huisartsen / specialisten e.d. altijd bij aanvang een melding 
worden gemaakt. Is dit hierbij niet gebeurd? 

2. Is ooit overwogen terug te vallen op het in de zorg bekende vecozo dat zorg draagt 
voor factureringen en betalingen en dat al jaren effectief werkt? 

3. Dbc systematiek in de zorg is ontwikkeld om ook lastiger te managen kosten wat 
meer controleerbaar te maken. Voor elke diagnose staat een behandeling die 
correspondeert met een bepaald prijskaartje. Werd deze systematiek ook bij 
facturering aan de gemeente gehanteerd en werd hierop gecontroleerd? 

4. Klopt het dat er nu nog steeds facturen uitstaan bij de gemeente voor WMO en 
Jeugdzorg over 2015? Zo ja wat is de reden daarvan en hoe zijn deze kosten dan 
verwerkt in de jaarrekening 2015? 

5. Registreren van zorgmelding/aanvraag van zorg werkte slecht. Wat is daarvan de 
oorzaak? Waarom werden meldingen van zorg door de zorginstellingen te laat 
ingediend? Stond hierop een sanctie of werd hierop gecontroleerd en eventueel 
gesanctioneerd? 

6. Is bij benadering aan te geven wat de kosten zijn geweest die met het proces van 
contractering van alle zorginstellingen en kwaliteitsbeleid gepaard is gegaan vanuit 
de gemeente? Zijn deze kosten betaald vanuit het budget sociaal domein? 

7. Met hoeveel partijen die gecontracteerd waren door de gemeente is daadwerkelijk 
zaken gedaan? 

8. Welke opdrachten uit het beleidsplan zijn niet opgepakt of welke maar ten dele? Wat 
is van dit laatste de oorzaak? 

9. Wat is de reden dat de bedrijfsvoering niet in de pas liep met continuering van zorg, 
beleidsontwikkeling en uitvoering in het sociaal domein? 

10. Raadsstuk evenwicht in sociaal domein gaat uit van 4,3 miljoen tekort. Wat gaan we 
verder doen om die andere 7,6 miljoen terug te dringen? 

11. Is er een schatting te maken wat het tekort over 2017 zou worden zonder adequate 
acties op dit moment? 

12. Bent u van mening dat door zorgverleners en instellingen gebruik/misbruik  is 
gemaakt van de kennelijke afwezigheid van controle bij de gemeente omdat ze er 
immers klakkeloos op konden vertrouwen dat alle zorg sowieso vergoed zou worden  
(hetgeen in de reguliere zorg en bij zorgverzekeringen al meer dan 10 jaar niet meer 
het geval is)? 

13. Het college heeft een projectleider benoemd. Is dat een interne medewerker of 
externe? 

 
 


